
 

Odpowiedź na pytania Pana Marka Rutkowskiego 

 

Odpowiadając na pytanie dotyczące programu mieszkanie plus chciałbym  

poinformować, że w ubiegłym tygodniu uczestniczyłem wraz z Panem 

Prezydentem Krzysztofem Kosińskim w spotkaniu w BGK z panem dyrektorem 

Krzysztofem Zarębskim, który jest odpowiedzialny za te inwestycje na tym etapie 

nie chcę przedstawiać jeszcze szczegółów spotkania myślę że Pan Prezydent sam 

poinformuję w odpowiednim czasie o szczegółach inwestycji. 

Natomiast, jeśli chodzi o budowę bloków przy ul. Szwanke, TBS wystąpiło o 

nowe warunki zabudowy, będą to najprawdopodobniej tylko dwa bloki z racji 

tego, że jeśli by miały być 3 bloki na tej działce należałoby pomyśleć o parkingach 

podziemnych, a to by bardzo podrożyło wartość inwestycji. Zapytanie ofertowe 

zostało unieważnione z powodu bardzo dużej różnicy w cenie  między najtańszą 

a najdroższą ofertą( 17 razy wyższa). Po uzyskaniu warunków zabudowy  spółka 

ogłosi przetarg na dokumentację projektową. Do 30 września spółka planuje 

złożyć wniosek o kredyt do BGK a w 2018 roku rozpocząć budowę bloku. 

 

           Prezes Zarządu TBS 

        /-/Łukasz Lewandowski 


